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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért diszkriminál a kormány, miért csak a nyári időszakban létezett négynapos autópálya-
matrica?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Csillag István
miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter úr!

A nyári időszakra a kormány bevezette a négynapos autópálya-matricát, ami jelentősen
segített az autópálya-környéki települések forgalmi helyzetén, hiszen az üdülési forgalom
kisebb hányada ment a párhuzamos utakon . E mellett az utazók terhei is kisebbek voltak - s e
kisebb terheket nagyobb hajlandósággal vették fel az autósok, így jelentős bevételkiesés nem
történt. Mostanra ez a matricafajta megszűnt. Számos helyről vetődött fel a kérdés : miért csak
a nyári nyaralók (elsősorban a budapestiek) fontosak a kormánynak, miért nem vehetik
igénybe ugyanezt a vállalkozók, munkavállalók, akik egész évben ugyanott közlekednek, de
esetleg nem olyan gyakorisággal, hogy megérné éves bérletet venni . Miért teremt
diszkriminációt a kormány, miért nem tartja fenn a sikeres négynapos matricát az év többi
időszakában is?

Várom szíves válaszát!

Budapest, 2003 . október 6 .
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